
Osadní výbor Kojetín 
 

Zápis z 6. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 1. 6. 2018 

 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Lubomír Holub, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Jiří Holub, MUDr. Jakub 

Syrovátka, Stanislav Hrachovec 

Omluveni: Jitka Rakušanová, Otto Drescher 

Občané: Antonín David, Vladimír Holub 

Hosté: Mgr. Ondřej Syrovátka, Ing. Ondřej Kavka 

 

Na schůzi bylo projednáno: 

1) Posezení – výměna laviček na Svinci 

2) Majetkoprávní záměr 25118/2018-MPZ 2758 

3) Anketa – dotazy veřejné schůze 

4) Organizace kulturní akce – Dětský den 

5) Podněty pro město  

 

Ad1) Posezení – výměna laviček na Svinci 

Na schůzi Osadního výboru nás navštívil místostarosta Mgr. Ondřej Syrovátka a Ing. Ondřej Kafka, kteří 

nás seznámili s návrhem nového uspořádání sezení a výměnou laviček v trase vrchol Svince - křížek.  

- Vrchol Svince obsahuje posezení ve vrcholové části Svince s výhledem na Beskydy, osazení 

panoramatu, zkultivování oplocení (?)a odstranění nebo úprava stávající skruže – Trigonometrického 

bodu. 

- V prostoru Křížek  se jedná se o výměnu stávající lavičky  

- Počátek začínající turistické stezky v místě křižovatky s asfaltovou účelovou komunikací - zde je 

plánována výměna lavičky a osazení závory jako zábrany vjezdu do prostoru vrcholu Svince. 

Celý projekt byl diskutován a kladně posouzen všemi přítomnými.  

 

Ad2) Majetkoprávní záměr 25118/2018-MPZ 2758 

Z odboru majetku a investic obdržel OV k vyjádření majetkoprávní záměr Ing. Zbyňka Lukeše PhD. 

Předseda seznámil přítomné se záměrem žadatele žádosti o nájem nebo odprodej části pozemku par.č. 

415/1 o částečné výměře 3680 m2  v k.ú. Kojetín u Starého Jičína a par.č. 600/2 o částečné výměře 450 

m2 v k.ú. Jičína. Parcely se nachází v prostoru původní skládky. Účelem pronájmu nebo prodeje je 

management k ochraně a posílení populace chráněných a ohrožených druhů rostlin a živočichů, kosení 

a odstraňování náletových dřevin. Současně s žádostí jsme obdrželi doporučující stanovisko odboru 

Životního prostředí Městského úřadu Nového Jičína. Po diskuzi bylo hlasováno: nesouhlas 6 členů, 

souhlas 1 člen OV. 

Osadní výbor tento MPZ nedoporučuje, zejména s ohledem na plánovanou rekultivaci skládky. 

 

Ad3) Anketa – dotazy veřejné schůze 

Všichni přítomni byli seznámeni s dotazy místních občanů, které vyplynuly z anonymní ankety. Dotazy 

byly zaslány na Město Nový Jičín a budou předmětem debaty veřejné schůze, která se koná 4.6.2018 

v prostoru místní restaurace. 



Osadní výbor Kojetín 
 

Ad4) Organizace dětského dne  

V neděli 3. června 2018 od 14.00 do 19.00 hod. proběhne v prostoru hřiště Dětský den. Děti se mohou 

těšit na zajímavé disciplíny, za jejichž splnění si vyberou odměnu. 

 

Ad5) Náměty na město  

Při vjezdu do obce ve směru od Straníka je vpravo lípa, která svými větvemi zasahuje do průjezdního 

profilu silnice. Doporučujeme v době vegetačního klidu provést ořez větví, z důvodu bezpečnosti 

silničního provozu a možného poškození stromu. 

 

 

V Kojetíně 1.6. 2018  

Zapsal Ing. Lumír Zrník 


